
Nieuwegein, 26 maart 2025 

Geacht college van burgemeester en wethouders 

Geachte gemeenteraad  

Van de gemeente Nieuwegein 

Onderwerp: voorstel voor bezuinigen op  
het thema Vrije tijd: Evenemententerrein park Oudegein  
 

Geacht college, Geachte gemeenteraad, 

Vorig jaar heeft de gemeenteraad, na een intensief proces, besloten tot het inrichten van een 
evenemententerrein in park Oudegein. Er was slechts een nipte meerderheid in de 
gemeenteraad voor dit voorstel en er waren veel teleurgestelde inwoners en organisaties. De 
3300 keer ondertekende petitie, door inwoners van Gemeente Nieuwegein, tegen de inrichting, 
laat zien dat het een omstreden plan betreft dat weinig draagkracht onder de inwoners heeft. 

We waarderen het dat het college het plan voor het evenemententerrein heroverweegt en betrekt 
bij het sluitend krijgen van de meerjarenbegroting. Een verstandig besluit aangezien een 
evenemententerrein geen eerste levensbehoefte is maar een “Nice to have”. 

De aanlegkosten en beheerkosten zijn erg hoog en nu begroot op 20 x € 100.000,00, dus totaal 2 
mln. In de raming was ‘slechts’ een bedrag van 1,4 mln opgenomen. In deze raming waren nog 
niet alle kosten verwerkt,  en mogelijk is dat ook nu nog het geval. Sindsdien is het prijsniveau 
aanzienlijk gestegen en is nog steeds stijgende. De nu begrote kosten van € 100.000,= per jaar 
zullen dan ook fors hoger uit gaan vallen. 

Het plan voor de aanleg van het evenemententerrein met bijbehorende kosten weegt, gezien alle 
weerstand van de inwoners en organisaties en de te verwachten juridische procedures, niet op 
tegen het enige voordeel – althans in de ogen van sommigen - dat het een aantrekkelijke locatie 
zou zijn.  

Nadelen van het plan: 

• Hoge kosten die nog steeds sterk stijgende zijn en daarmee tot een aanzienlijke 
overschrijding van het budget/ de begroting zullen leiden; 

• Het evenemententerrein is geen levensbehoefte en richt zich op slechts een beperkte 
interesse-groep gedurende een beperkte periode van het jaar; 

• Impact op de natuur: er wordt nu al bezuinigd op het beheer van groen. Met een 
evenemententerrein wordt op de natuur dubbel gekort, terwijl we juist meer aan 
biodiversiteit en behoud van natuur zouden moeten doen voor een gezonde leefomgeving; 

• Parkeeroverlast en verkeersveiligheid in de wijken en de sportvelden bij Parkhout: hierover is 
op 25 januari jl. al een brandbrief gestuurd aan de Gemeente door sv Parkhout en MHCN; 

• Stroomvoorziening op de locatie kan voorlopig niet gerealiseerd worden en het is nog geheel 
onduidelijk wanneer dat wél kan; 

• Er is nog geen lijst met evenement-organisatoren bekend die hier brood in zien; 
• De condities waaronder die organisatoren gebruik kunnen maken van het terrein zijn 

onbekend waardoor ook geen interesse gepeild kan worden; 
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• Er is al een evenemententerrein in Galecop en er zijn andere geschikte locaties in 
Nieuwegein voor evenementen; 

• Een en ander is niet volgens de afspraken en intentieverklaring met het Landgoed Oudegein; 
• Regelmatig zal er sprake zijn van erg veel (geluid)overlast voor een grote groep inwoners 

omdat deze locatie midden in vijf woonwijken ligt en heel dicht bij Van Baarenhove en 
Zorgspectrum De Geinse. Daar genieten oudere medebewoners van hun oude dag. Ook zijn 
daar demente bejaarden gehuisvest;   

• Het is jammer dat er al zoveel geld in de voorbereidingen is gestoken (€ 133.000,= 
incidentele kosten). Wij adviseren u dan ook dringend om geen verdere kosten meer te 
maken aan voorbereiding totdat u de meerjarenbegroting rond heeft en weet op welke 
posten bezuinigd wordt. 

Benoemde risico’s in het voorstel 

U noemt een tweetal risico’s met betrekking tot het geen doorgang vinden van een 
evenemententerrein in Park Oudegein. 

Het terugdraaien van dit besluit schept precedent en roept vragen op over de 
betrouwbaarheid van gemeentelijke besluitvorming.  

Zoals u weet waren veel inwoners al geen voorstander van een dergelijke grote 
investering in een tijd waarin al bekend was dat er forse bezuinigingen aan zaten te 
komen. Hiermee zou de gemeente juist betrouwbaar overkomen door te laten zien dat de 
gemeente verstandig met ons belastinggeld omgaat en het goede voorbeeld geeft om 
hierin verstandige keuzes te maken. Het gevolg geven aan voortschrijdend inzicht kan 
ook betrouwbaarheid en consistentie uitstralen. 

Bovendien: de meeste andere bezuinigingsmaatregelen zullen ook ingrijpen op eerdere 
besluitvorming. 

Er ontstaat teleurstelling en mogelijke weerstand bij inwoners, jongeren en organisatoren 
die al rekening hieleden met de komst van het terrein.  

Aangezien de petitie door 3300 inwoners is getekend en veel inwoners dit plan helemaal 
niet zien zitten, denken wij dat het met de weerstand van inwoners wel mee zal vallen. Er 
volgen eerder juridische procedures als het wel door zou gaan. Wij hebben nog van 
weinig jongeren of organisatoren gehoord dat ze zich nu al verheugen op de komst van 
een evenemententerrein op specifiek deze locatie. Voor jongeren komt er een plek in de 
oude zeepfabriek. Daar is  veel meer behoefte aan. Met organisatoren zijn er nog geen 
verplichtingen aangegaan. Er is voor evenementen in Nieuwegein voldoende ruimte op 
andere geschikte locaties. 

 

 

 

 

 

 



 

We vragen u onze inbreng en argumenten mee te nemen bij het maken van uw afwegingen en te 
betrekken bij de behandeling van het onderwerp “sluitend maken van de begroting” in de 
komende vergaderingen hierover. Wanneer u hierover nog vragen heeft of met ons in gesprek wilt 
horen wij dat graag. 

Met vriendelijke groeten, 

namens IVN Nieuwegein – IJsselstein e.o., Nelleke Both, Carin Laarman en Martin van Genderen 

Vogelwacht, Luc de Bruin 

Van Baarenhove: Ruud Cuhfus 

Wijkplatform Doorslag, voorzitter: Nelly Meijer 

Landgoed Oudegein 

Sv Parkhout, Hans van der Meijden 

Mixed Hockey Club Nieuwegein,  Marco de Deugd  

Actiegroep voor behoud Park Oudegein 




